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Participatietraject

Beantwoording vragen uit online chat tijdens digitale  
bijeenkomst over ‘Onderzoek azc-locatie Santpoort-Zuid’  
op 7 februari 2024.
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Zijn er psychologen geraadpleegd op voorhand om te  
bepalen of het verstandig is om mensen met diverse  
trauma’s of andere etniciteit in grote groepen bij elkaar  
te zetten? 
 
Het COA vangt in Nederland al meer dan 30 jaar grote(re) 
groepen vluchtelingen in azc’s op. Zij heeft veel kennis, ervaring 
en deskundigheid op dit gebied.  
 
Er vindt altijd een medische check plaats als asielzoekers 
Nederland binnenkomen. Dit is een standaard-onderdeel van 
het registratie- en identificatieproces van de Immigratie- en 
Naturalisatiedienst (IND) en de Marechaussee. 
 
Sommige asielzoekers kunnen niet zelfstandig in een azc 
wonen. Ze hebben behoorlijke psychische problemen, missen 
sociale vaardigheden of zorgen voor overlast. Zij worden hierop 
beoordeeld. Wanneer zij niet zelfstandig in een azc kunnen 
wonen, worden zij niet in een regulier azc opgevangen. Voor hen 
zijn er twee specifieke opvanglocaties in Nederland: de intensief 
begeleidende opvang (IBO), en de strengere handhaving- en 
toezichtlocatie (HTL) in Hoogeveen. Ook kunnen asielzoekers 
worden verwezen naar het Psychiatrisch en Forensisch Centrum 
Veldzicht in Balkbrug (Overijssel).  



3

Wanneer is voor de gemeente het participatietraject 
geslaagd? 
 
Als we alle wensen, zorgen, ideeën en suggesties van de 
inwoners zorgvuldig in kaart hebben gebracht. Zodat de raad 
een compleet beeld hiervan heeft en een weloverwogen besluit 
kan nemen.

Waarom geen plenaire bijeenkomst? Bij de bijeenkomst in 
De Boemel waren slechts een aantal bewoners uitgenodigd, 
er stonden bewakers om overige bewoners te weren.  
Voelt niet goed voor de overige bewoners. 
 
Waarom geen plenaire bijeenkomst? Deze werd namelijk 
door de bewoners van Santpoort-Zuid gevraagd. 
 
Er was een grote behoefte aan centrale informatie vanuit 
de diverse inwoners en andere geïnteresseerden. Om de 
informatiestroom zo helder mogelijk te houden, kozen we voor 
een digitale bijeenkomst, waarbij we informatie gaven én de 
gelegenheid boden om vragen te stellen via de online chat. Zo’n 
35 vragen uit de online chat zijn tijdens de digitale bijeenkomst al 
beantwoord door het aanwezige panel van de gemeente en het 
COA. 
Daarnaast hebben we tijdens deze digitale sessie ook een flink 
aantal vragen al beantwoord in de online chat.

Hoe word ik lid van de klankbordgroep? 
 
Op dit moment is het niet meer mogelijk om u aan te melden 
voor de klankbordgroep. Inwoners hadden tot en met  
21 oktober 2023 de tijd om zich hiervoor aan te melden.  
U kunt zich wel aanmelden voor de nieuwsbrief die we periodiek 
via e-mail versturen. Via de website www.samenspelvelsen.nl , 
projectpagina ‘Onderzoek azc-locatie Santpoort-Zuid’ kunt u 
zich aanmelden. O of klik op deze link en laat uw e-mailadres 
daar achter. 
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Hoe wil de gemeente samenspelen als jullie niet open 
naar ons zijn? Waarom krijgen wij niet alle informatie die 
voorhanden is? 
 
Wij doen ons best om zoveel mogelijk informatie die beschikbaar 
is online te plaatsen of beschikbaar te stellen aan inwoners 
en andere geïnteresseerden. Sommige informatie kunnen wij 
nog niet geven. Dit is het geval bij lopende onderzoeken en bij 
conceptversies van diverse notities. 

Wat is de rol van een regisseur Samenspel en de 
ondersteuning in participatietrajecten? Gewoon even  
in het Nederlands wat je dan de hele dag doet? 
 
De regisseur Samenspel coördineert veel participatietrajecten 
binnen de gemeente Velsen. De mate waarin inwoners kunnen 
participeren, verschilt per project of programma. Deze kan 
variëren van informeren en adviseren, tot meedenken en 
meebeslissen. Ook wordt dit participatietraject uitgelegd in de 
livestream (klik hier om deze terug te kijken).

Is de gemeente überhaupt bekend met wat er leeft?  
Waar is de participatie vandaag dan? Komt er nog een 
moment om signalen ook echt op te pakken? 
 
Is dit alleen om een vinkje te zetten dat er een 
informatiebijeenkomst is gehouden? 
 
We zijn een uitgebreid participatietraject gestart om iedereen zo 
goed mogelijk te informeren, en daarnaast om input op te halen 
van bewoners en andere belanghebbenden.  
Er is een klankbordgroep opgericht om alle ideeën, zorgen, 
wensen en suggesties van inwoners te inventariseren en in 
kaart te brengen. Het niveau van participeren bij dit traject is 
informeren en adviseren. 
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Er is tijdens een klankbordgroep-bijeenkomst aangegeven 
dat er behoefte is aan een fysieke bijeenkomst voor alle 
geïnteresseerden. Waarom wordt er geen gehoor gegeven 
juist aan belanghebbenden? Zij zijn degene die omwonend 
zijn en met nieuwe buren te dealen krijgt. 
 
We hebben verschillende geluiden ontvangen wat betreft de 
behoefte aan een centrale bijeenkomst. Met name een centrale 
informatievoorziening, luisteren en informatie geven werden vaak 
genoemd.  
Wij hebben daarom besloten om een digitale bijeenkomst 
te organiseren op 7 februari 2024. Zodat iedereen dezelfde 
informatie krijgt, en er volop gelegenheid was om persoonlijke 
vragen te stellen. De vier bijeenkomsten van de klankbordgroep 
in januari 2024 waren wel fysiek. Daarnaast gaan we ook nog 
in gesprek met bewoners en ondernemers. Ook voeren wij 
gesprekken met diverse andere belanghebbenden, zoals  
S.V. Terrasvogels.

Vraag aan mevrouw van Samenspel: U wilt luisteren, wat is 
nu uw beeld van het sentiment in deze bijeenkomst en in 
het algemeen in Santpoort-Zuid? 
 
Het sentiment in Santpoort-Zuid verschilt behoorlijk. We 
kunnen ons voorstellen dat een aantal bewoners ongerust en 
onzeker is over wat de mogelijke komst van een opvang-locatie 
betekent voor Santpoort-Zuid. Daarom zijn we een uitgebreid 
participatietraject gestart om iedereen zo goed mogelijk te 
informeren, en adviezen te inventariseren.  
Er is een klankbordgroep opgericht om alle ideeën, zorgen, 
wensen en suggesties van inwoners te inventariseren en in kaart 
te brengen. 
 
Daarnaast stuurden we half februari 2024 alle inwoners van 18 
jaar en ouder een brief, met het verzoek om een online enquête 
in te vullen. In deze enquête is er voldoende ruimte beschikbaar 
om zelf zaken in te vullen en zo aan ons door te geven.
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Wat wordt verstaan onder draagkracht? 
 
Hiermee bedoelen we de fysieke en emotionele belastbaar-
heid van iemand. Dit wordt bepaald door de mogelijkheden 
die iemand heeft (opleiding, inkomen, huisvesting, sociale 
omgeving), en door de zaken die iemand energie geven.  
 
Het gaat daarbij om de eisen die aan iemand worden gesteld, of 
die iemand aan zichzelf stelt. Als deze overeenkomen met wat 
iemand aan kan, dan spreken we van een gezonde balans tussen 
spanning en stress. Als iemand deze eisen minder goed aan kan, 
dan is er meestal geen goede balans hiertussen.

Tijdens de klankbordgroep is beloofd dat de afspraak over 
van 300 naar 200 asielzoekers op Samenspel zou komen. 
Waarom staat dat er nog steeds niet op? 
 
Dit klopt inderdaad. Dat document staat inmiddels op de 
website Samenspel Velsen, projectpagina ‘Onderzoek azc-locatie 
Santpoort-Zuid’, onder ‘Documenten’.

Inwoners van Velsen kunnen advies geven over geschiktheid 
locaties, vastgoed, draagkracht, etc. Tot op heden is hier 
niet naar gevraagd? We willen samen beslissen.  
Op welke manier wilt u daadwerkelijk expertise van 
inwoners meenemen? 
 
In de themabijeenkomsten treden we samen met de leden  
van de klankbordgroep per thema meer in detail, om zo gericht 
informatie en advies op te halen.  
 
We hebben de expertise van ingenieursbureau Sweco 
ingeschakeld om de verschillende locaties te beoordelen.
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Hoe worden de ouderen in Santpoort-Zuid meegenomen in 
de informatie? Niet iedereen is digi-vaardig op hoge leeftijd 
 
Als iemand minder digitaal vaardig is, dan zorgen we ervoor dat er 
bijvoorbeeld ook papieren versies van enquêtes beschikbaar zijn.  
Daarnaast organiseerden wij voor deze groep inwoners op  
7 februari 2024 ook een fysieke bijeenkomst bij voetbalclub 
Terrasvogels. Zodat inwoners daar de digitale bijeenkomst op 
een tv-scherm konden volgen. Medewerkers van de gemeente 
waren aanwezig om hun vragen via de online chat te stellen aan 
het panel van de gemeente en het COA op het gemeentehuis.

Wanneer is de gemeente van plan om ons als inwoners 
serieus te nemen, en daarmee bedoel ik echt te horen en te 
zien? Schandalig hoe er nu een soort van PR-praatje wordt 
gehouden met een beeld dat het allemaal wel meevalt en 
we ons eigenlijk als inwoners niet zo druk moeten maken. 
Wij hebben reële zorgen. Wanneer en hoe gaat u die ‘ns een 
keer serieus nemen? 
 
Er is veel weerstand op de manier hoe tot op heden dit 
traject wordt aangepakt, en de echte vragen en zorgen 
worden niet geadresseerd. Het voelt alsof de gemeente 
slechts een pad wil aflopen. Hoe gaat u deze zorg beter 
adresseren? 
 
Wij nemen uw zorgen serieus. Dat is ook de reden dat we een 
uitgebreid participatie-traject zijn gestart, om iedereen zo goed 
mogelijk te informeren. Er is een klankbordgroep opgericht 
om alle ideeën, zorgen, wensen en suggesties van inwoners te 
inventariseren en in kaart te brengen.  
 
Daarnaast hebben we half februari 2024 alle inwoners van  
18 jaar en ouder een brief gestuurd, met het verzoek om een 
online enquête in te vullen. In deze enquête is er voldoende 
ruimte beschikbaar om zelf zaken in te vullen en zo aan ons door 
te geven. 
Dit wordt uitgebreid geanalyseerd en al deze informatie nemen 
we mee in het participatieverslag dat we medio juni 2024 naar de 
gemeenteraad sturen.
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Zijn er mogelijkheden voor wijkbewoners om het schip te 
bezoeken en kennis te maken met de bewoners daar? 
 
Ja, tijdens de digitale bijeenkomst op 7 februari 2024 gaf COA- 
locatiemanager Jan Belt aan dat een bijeenkomst van de klank-
bordgroep op het asielschip Ocean Majesty zeker mogelijk is. 
 
In overleg met het COA kunnen ook overige inwoners van 
Santpoort-Zuid een bezoek brengen aan dit schip, en met de 
vluchtelingen en hun begeleiders van het COA in contact komen.

Hoeveel mensen zijn er ingelogd? Graag aantallen 
vermelden in de beantwoording op de site. 
 
De digitale bijeenkomst is gevolgd vanaf 585 IP-adressen 
(laptops, en p’s). Daarnaast volgden ruim 30 inwoners en andere 
geïnteresseerden de digitale bijeenkomst vanuit de sportkantine 
van S.V. Terrasvogels. Daar waren toen ook ambtenaren van de 
gemeente aanwezig om te helpen  vragen in de online chat te 
stellen.

Is het mogelijk om klankbordgroep bijeenkomsten op het 
schip te organiseren? En is het dan mogelijk om bewoners 
te spreken? 
 
Ja, tijdens de digitale bijeenkomst op 7 februari 2024 gaf COA- 
locatiemanager Jan Belt aan dat een bijeenkomst van de klank-
bordgroep op het asielschip Ocean Majesty zeker mogelijk is. 
 
In overleg met het COA kunnen ook overige inwoners van 
Santpoort-Zuid een bezoek brengen aan dit schip, en met de 
vluchtelingen en hun begeleiders van het COA in contact komen.
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Waarom wordt de grootschalige enquête in Santpoort Zuid 
niet nu direct afgenomen? Er is draagvlak in ons dorp voor 
50 azc-bewoners. Kijk naar de mogelijkheden binnen een 
klein dorp. 
 
We stuurden half februari 2024 alle inwoners van 18 jaar en 
ouder een brief, met het verzoek om een online enquête in te 
vullen. In deze enquête is er voldoende ruimte beschikbaar 
om zelf zaken in te vullen en zo aan ons door te geven. Ook 
alle vragen en antwoorden uit de livestream nemen we mee 
in het participatieverslag dat we medio juni 2024 naar de 
gemeenteraad sturen. 
 
Daarna is het aan hen om volgens de huidige planning eind 2024 
een besluit te nemen over de mogelijke komst van een azc naar 
Santpoort-Zuid.

Hoe denken jullie voldoende draagvlak te krijgen in 
Santpoort Zuid? 
 
We zijn eind 2023 een uitgebreid participatietraject gestart, 
bedoeld om iedereen zo goed en volledig mogelijk te informeren. 
Ook is er een klankbordgroep opgericht om alle ideeën, zorgen, 
wensen en suggesties van inwoners te inventariseren en in kaart 
te brengen.  
 
Daarnaast hebben we half februari 2024 alle inwoners van  
18 jaar en ouder een brief gestuurd met het verzoek om een 
online enquête in te vullen. In deze enquête is er voldoende 
ruimte beschikbaar om zelf zaken in te vullen en zo aan ons door 
te geven. 
 
Dit wordt uitgebreid geanalyseerd en al deze informatie nemen 
we mee in het participatieverslag dat we medio juni 2024 naar de 
gemeenteraad sturen.
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Welke invloed kunnen we als bewoners van Santpoort-Zuid 
nog uitoefenen op dit proces? Van de Klankbordgroep is 
81% tegen. 
 
Zoveel mogelijk input leveren en met ons (constructief) in 
gesprek te gaan.  
Het is een groot maatschappelijk probleem waar we als 
gemeente Velsen de verantwoordelijkheid voor willen én ook 
moeten nemen in verband met de wettelijke taakstelling vanuit 
het Rijk. Deze uitdaging willen en moeten we als gemeenschap 
met elkaar voor elkaar zien te krijgen.

Er komt een enquête. Maar wat wordt daarmee gedaan? 
Hebben we invloed met onze antwoorden uit de enquête? 
Graag wil ik weten wat de enquête voor invloed gaat 
hebben op beslissingen? Gaat de gemeente ook concreet 
iets doen met de uitkomsten van de vragenlijst? 
 
De uitkomsten van de enquête onder alle inwoners van  
18 jaar en ouder zijn onderdeel van het participatieverslag dat 
medio juni 2024 wordt aangeboden aan de gemeenteraad.  
Zij nemen uiteindelijk in het najaar van 2024 hier een besluit over.

Is een advies van de klankbordgroep bindend? 
 
Nee, haar rol is adviserend. Het participatieverslag wordt samen 
met de resultaten van de diverse onderzoeken die vanaf oktober 
2023 uitgevoerd worden, medio juni 2024 door het college van 
B&W naar de gemeenteraad gestuurd.

Waarom worden de tuineigenaren Eltahof nergens in 
meegenomen? 
 
Deze groep heeft ook de mogelijkheid om de enquête in te 
vullen. Ook zijn er een aantal tuineigenaren van de Eltahof 
onderdeel van de klankbordgroep.
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Is de enquête per adres of per persoon? 
 
Een brief met het verzoek om een vragenlijst in te vullen 
verstuurden we half februari 2024 naar alle inwoners van  
18 jaar en ouder in Santpoort-Zuid.

Waarom geen enquête in Haarlem noord, Santpoort Noord 
en Bloemendaal, die liggen er ook naast? 
 
Worden in de enquête ook de omliggende dorpen 
meegenomen (Haarlem-Noord, Santpoort-Noord, 
Bloemendaal, etc.) 
 
Wij hebben als gemeente geen (formele) relatie met inwoners 
van andere gemeenten.  
 
N.B.: de inwoners van Santpoort-Noord die binnen een straal van 
500 meter wonen, kregen ook de enquête toegestuurd.

De bewoners van een azc zijn grotendeels doorstroom. 
Hoezo is integratie dan mogelijk? 
 
Het is de bedoeling dat het azc -dat mogelijk op één van de 
voorkeurslocaties in Santpoort-Zuid gevestigd wordt- een 
regulier azc wordt. Dat betekent dat vluchtelingen langere tijd op 
deze locatie verblijven en hierdoor binding met de regio krijgen.  
Wanneer zij een verblijfsvergunning krijgen, worden zij bij 
voorkeur aan de gemeente Velsen of één van de buurgemeenten 
gekoppeld voor huisvesting. Zo blijft het opgebouwde netwerk 
(zoveel mogelijk) intact.
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Wanneer komt er een enquête onder alle inwoners van 
Santpoort-Zuid over draagvlak voor een azc? 
 
Half februari verstuurden we een brief naar alle inwoners van 
18 jaar en ouder in Santpoort-Zuid, met het verzoek om een 
vragenlijst in te vullen. Daarnaast was er voldoende ruimte 
beschikbaar om zelf zaken in te vullen en zo aan ons door te 
geven.

Op welke manier worden de lokale inwoners betrokken in 
de besluitvorming rondom het azc? 
 
Dit document geeft een goed overzicht van de diverse 
activiteiten die we in de 1e helft van 2024 gaan uitvoeren als het 
gaat om participatie en communicatie. Zie:  
def2 031223 poster liggend (samenspelvelsen.nl)

Wordt het participatierapport in samenspraak met de 
deelnemers opgesteld en geaccordeerd? 
 
Ja. Medio juni 2024 stuurt het college van B&W de resultaten 
van de diverse onderzoeken naar de gemeenteraad, samen met 
het participatie-verslag dat we samen met de klankbordgroep 
opstellen. De raad neemt hier dan volgens de huidige planning in 
het najaar van 2024 een besluit over.



13

Waarom maakt meedenken over de locatie niet onderdeel 
uit van de participatie? 
 
Het aanwijzen van een azc-locatie is een maatschappelijk 
complex thema. De gemeenteraad is bevoegd om dit besluit te 
nemen.  
De gemeente vindt het belangrijk om inwoners bij het besluit 
te betrekken. In het uitgebreide participatietraject dat we 
doorlopen, gaan we in gesprek met inwoners over waarom zij 
denken dat de voorgestelde locaties wel of niet geschikt zijn 
voor een azc. Alle ideeën, zorgen, wensen en suggesties nemen 
we mee bij in het participatieverslag dat het college medio juni 
2024 naar de raad stuurt.

De burgemeester heeft eerder benadrukt dat we in het 
debat over asielopvang niet op de persoon moeten spelen. 
Desondanks rijst de vraag hoe men de wethouder kan 
aanspreken op zijn gedrag, met name wat betreft het 
manipulatief handelen in de landelijke media tijdens de 
onderzoeksfase van het besluitvormingsproces. 
 
De gemeente heeft geen invloed op artikelen in de media. 
Wethouder Smeets heeft in de media aangegeven voor-stander 
te zijn van een evenredige verdeling van asielzoekers over alle 
gemeenten in Nederland. De Spreidingswet is een wettelijk 
middel om ervoor te zorgen dat elke gemeente daadwerkelijk 
haar verantwoordelijkheid neemt.  
 
De wethouder heeft recent aangegeven blij te zijn dat er nu sinds 
begin februari 2024 een wettelijk kader is.
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Hoe denkt de gemeente voldoende draagvlak te creëren, 
terwijl de meerderheid van de bewoners toch echt het 
gevoel heeft dat de gemeente zaken doordrukt? 
 
We begrijpen dat mensen zorgen hebben over de mogelijke 
komst van een azc. We zijn een uitgebreid participatietraject 
gestart, met o.a. een klankbordgroep en een enquête onder 
alle inwoners van 18 jaar en ouder in Santpoort-Zuid. Op 
deze manier halen we ideeën, zorgen, wensen en suggesties 
op van omwonenden. De uitkomsten van het participatie-
traject presenteren we medio juni 2024 aan de raad. Zij neemt 
uiteindelijk in het najaar van 2024 een besluit.

Realiseert u zich dat de gevolgde weg erg veel kwaad 
bloed heeft gezet bij het overgrote deel van de bevolking in 
Santpoort-Zuid, en dat er daarom nagenoeg geen draagvlak 
is? U heeft het steeds over draagkracht, maar dat is niet 
relevant. 
 
Wij zijn ons ervan bewust dat er veel weerstand is tegen het 
locatieonderzoek. We begrijpen dat, en tegelijkertijd heeft 
de gemeente een wettelijke verplichting waaraan wij moeten 
voldoen. 
 
Het is vaak het geval dat inwoners in het begin moeite hebben 
met de mogelijke komst van een azc in hun buurt of wijk. We zijn 
een participatietraject gestart, met o.a. een klankbordgroep en 
een enquête onder alle inwoners van  
18 jaar en ouder in Santpoort-Zuid. Zo willen we inwoners van 
Santpoort-Zuid in staat stellen om een advies te geven aan de 
gemeenteraad, op basis van een goede en gedegen inhoudelijke 
onderbouwing. 
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Welke invloed kunnen wij nog uitoefenen? Er wordt 
gevraagd naar kleinschaligheid. Hoe neemt u dit punt mee? 
 
Er is een uitgebreid participatietraject gestart om iedereen 
zo goed mogelijk te informeren. Zo is  een klankbordgroep 
opgericht om alle ideeën, zorgen, wensen en suggesties van 
inwoners te inventariseren en in kaart te brengen.  
Daarnaast hebben we half februari 2024 alle inwoners van  
18 jaar en ouder een brief gestuurd, met het verzoek om een 
online enquête in te vullen. In deze enquête is er voldoende 
ruimte beschikbaar om zelf zaken in te vullen en zo aan ons door 
te geven. Dit wordt uitgebreid geanalyseerd en al deze informatie 
nemen we mee in het participatieverslag dat het college medio 
juni 2024 naar de gemeenteraad stuurt. 
 
De vraag naar kleinschaligheid nemen wij serieus. Daarom 
onderhandelden we met het ministerie van JenV en het COA 
over de minimale grootte van een locatie op braakliggend terrein. 
Daarmee is een locatie met 200 opvangplekken nu ook mogelijk 
geworden. Een locatie met 200 opvangplekken wordt zowel door 
het COA als door Vluchtelingenwerk Nederland beschouwt als 
kleinschalig.

In de klankbordgroep was het voornaamste thema 
‘kleinschaligheid’ en ‘proportionaliteit’, en ‘nieuw locatie- 
onderzoek’. Waarom zie ik deze niet terug bij de zojuist 
genoemde thema’s? 
 
Schaalgrootte en leefbaarheid zijn thema’s die wij bespreken met 
de klankbordgroep. 
 
Op dit moment voert het college de opdracht van de raad uit. 
Deze luidt: onderzoek uitgebreid de twee voorkeurslocaties in 
Santpoort-Zuid.
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Als het locatieonderzoek nog niet af is, waarom is er al een 
klankbordgroep over de invulling van de locatie? 
 
Omdat we rekening houden met de mogelijke komst van een azc 
voor langere tijd in Velsen, willen we de ideeën, zorgen, wensen 
en suggesties alvast zorgvuldig en goed in beeld brengen. Deze 
willen tegelijk met de resultaten van het onderzoek aan de raad 
overhandigen, zodat zij in het najaar van 2024 een zorgvuldig en 
gedegen besluit kunnen nemen.

Graag wil ik weten wat de uitslag van de enquête voor 
invloed gaat hebben op de beslissing van de raad? 
 
De resultaten van de enquête zijn straks onderdeel van het 
participatieverslag dat het college van B&W medio juni 2024 
naar de gemeenteraad stuurt, samen met de resultaten van de 
diverse onderzoeken. De raad neemt volgens de huidige planning 
in het najaar van 2024 een besluit.

Wie heeft de thema’s van de klankbordgroep bedacht, niet 
de deelnemers? 
 
Deze thema’s zijn uit een enquête onder de klankbordgroep-
leden naar voren gekomen. Daarnaast kwamen deze thema’s ook 
naar voren uit de diverse brieven en e-mails die wij van inwoners 
hebben gekregen.
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De gemeenteraad neemt toch altijd een besluit over het 
plaatsen van een azc, ongeacht het niveau van participatie? 
 
De planning is dat de gemeenteraad in het najaar van 
2024 een besluit neemt over een locatie voor een azc. Het 
participatieverslag is zowel voor het college van B&W als voor 
de gemeenteraad een belangrijk onderdeel van het onderzoek 
dat medio juni 2024 aan de raad zal worden voorgelegd. De 
raad heeft in de opdracht aan het college benadrukt dat zij een 
uitgebreid participatietraject nodig en belangrijk vindt.

Wie zijn de stakeholders en belangengroepen? 
 
De stakeholders en belangengroepen zijn inwoners, 
ondernemers, maatschappelijke organisaties en anderen die 
betrokken zijn bij de mogelijke komst van een opvanglocatie 
voor vluchtelingen in Santpoort-Zuid.
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Mevrouw van Samenspel: u heeft het over luisteren en goed 
begrijpen van de ander wat er leeft. Helaas heb ik precies 
het tegenovergestelde gevoel bij uw organisatie.  
Te weten: op al mijn brieven heb ik nog geen enkele 
inhoudelijke reactie gekregen. 
 
Wij proberen alle vragen die binnenkomen zo goed mogelijk 
te beantwoorden of te verwijzen naar de juiste informatie. Op 
www.samenspelvelsen.nl plaatsen we zoveel mogelijk informatie, 
actueel nieuws en achtergronddocumenten.  
Ook publiceren we daar een overzicht met alle vragen en 
antwoorden die in de online chat gesteld zijn die tijdens de 
digitale bijeenkomst op 7 februari jl. 
 
We vragen uw begrip voor het feit dat veel gestelde vragen 
onderdeel zijn van het onderzoek en nog niet beantwoord 
kunnen worden. Daarnaast worden brieven die gericht zijn aan 
de raad, gelezen en ter kennisgeving afgedaan aan het College 
van B&W. Uw zorgen worden op deze wijze gedeeld. Alle 
brieven met vragen gericht aan het college beantwoorden wij zo 
goed mogelijk. Door de vele inzendingen ontstaat er soms een 
achterstand in het beantwoorden van ingekomen brieven.

Wie geeft er uitleg, als de gemeenteraad het 
participatietraject naast zich neerlegt? 
 
Wij sturen de resultaten van de diverse onderzoeken die 
uitgevoerd worden en het participatieverslag als advies medio 
juni naar de raad. De raad neemt op basis hiervan in het najaar 
van 2024 een besluit. De raad bepaalt als zelfstandig orgaan 
binnen de gemeente Velsen wat zij met dit advies doet. 
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Heb oog voor onze zorgen. Wij vrezen dat met zo’n groot 
azc de sfeer in ons fijne dorp totaal verandert. Waarom 
hebben de door ons gekozen politici hier geen oog voor? 
 
Wij nemen uw zorgen serieus. Daarom zijn we ook gestart met 
een uitgebreid participatie-traject. Zodat inwoners ons onder 
andere via de klankbordgroep kunnen adviseren op diverse 
thema’s. 
 
Daarnaast is er onder andere half februari 2024 een brief 
gestuurd naar alle inwoners van Santpoort-Zuid van 18 jaar en 
ouder. In de brief staat een link naar een online enquête die zij 
kunnen invullen. Er is ook voldoende ruimte beschik-baar om 
ideeën, zorgen, wensen en suggesties te vermelden.

Uit enquête blijkt dat 81% van Santpoort-Zuid geen azc 
van 200 vluchtelingen wil. Heeft de burger nog wel wat te 
zeggen? 
Uit de eerste enquête blijkt dat 81% het niet wil, waarom 
gaan jullie het plan dan toch doorzetten? 
 
Om precies te zijn: het gaat hier om 81% van de 
klankbordgroepleden. 
 
Bij maatschappelijke complexe opgaven zijn er altijd voor- en 
tegenstanders. Echter, als we het als leidend principe maken dat 
we alle ruimtelijke ordening-procedures alleen laten afhangen 
van of inwoners het wel of niet willen, dan krijgen we qua 
nieuwe woningbouwprojecten, opvanglocaties, energietransitie, 
infrastructuur, jeugdzorgvoorzieningen, etc. in onze gemeente 
heel weinig voor elkaar. 
 
We zijn een uitgebreid participatietraject gestart, zodat inwoners 
via de klankbordgroep kunnen meedenken op diverse thema’s. 
Daarnaast is er onder andere half februari 2024 een brief 
gestuurd naar alle inwoners van Santpoort-Zuid van 18 jaar en 
ouder. In de brief staat een link naar een online enquête die zij 
kunnen invullen. Er is ook voldoende ruimte beschikbaar om 
ideeën, zorgen, wensen en suggesties te vermelden.
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Neemt de burgemeester ons wel serieus? Zijn opmerking 
‘de bewoners kunnen nu even stoom afblazen’, was -op zijn 
zachtst gezegd- uitermate minachtend. Ook zijn antwoord 
aan een bezorgde moeder/bewoonster getuigt niet van 
inlevingsgevoel: ‘wat zijn uw zorgen dan?’ 
 
De burgemeester hecht net als de andere bestuurders in 
het college aan een zorgvuldig participatietraject over dit 
onderwerp. En neemt alle zorgen die inwoners hebben, zeker 
serieus.


